
اخبارخبر كوتاه
وزیر ورزش و جوانان : 

دیگر امکان پرداخت پاداش سکه به قهرمانان وجود ندارد

جام حذفی فوتبال؛ برتری پرسپولیس مقابل ماشین سازی در دقیقه ۱۰۱ 

محسن کاوه: صحبت های دبیر بخاطر برداشتن فشار از روی یزدانی بود

آیین  است  قرار  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
توجه  با  آوران  مدال  پاداش  برای  جدیدی  نامه ی 
آئین  این  ارائه شود که در  ارز  نوسانات سکه و  به 
نامه میزان پاداش مدال آوران برای مسابقات آینده 

تعیین خواهد شد.
در  جوانان  و  ورزش  وزیر  فر  مسعود سلطانی 
ناشنوای  ورزشکاران  اردوهای  از  بازدید  حاشیه 
جمع  در  کنک  هنگ  آسیایی  بازیهای  به  اعزامی 
 134 با  ناشنوایان  کاروان  کرد:  اظهار  خبرنگاران 
بازیهای  در  ماه  آبان  ورزشی  ورزشکار در 8 رشته 
آسیایی هنگ کنگ شرکت خواهد کرد که با توجه 
در  ناشنوا  ورزشکاران  اکثر  که  موفقی  کارنامه  به 
بازیهای جهانی آسیایی و المپیک قبل داشتند من 
مطمئنم در این دوره نیز افتخارات خوبی را کسب 

خواهند کرد.
در  که  ناشنوایان  آماری  جامعه  گفت:  وی 
قابل  می کنند  فعالیت  حرفه ای  و  آماتور  ورزش  
توجه است که من یقین دارم با حمایت هایی که از 
سوی کمیته ملی المپیک و هیات رئیسه فدراسیون 
در  ناشنوایان  کاروان  است  شده  انجام  ناشنوایان 
بازیهای آسیایی رتبه ی خوبی را کسب خواهد کرد.

وی گفت: تلاش ما بر این است تا بتوانیم در 
استان ها و شهرستان ها نیز مکاهای خاصی را برای 
ناشنوایان اختصاص دهیم تا مشکلی برای حضور در 
مسابقات نداشته باشند و روند آماده سازی خود را 

به بهترین شکل ممکن انجام دهند.
از  یکی  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
پاداش  نبودن  یکسان  ناشنوا  پوشان  ملی  دغدغه 
آنها با سایر ورزشکاران است اظهار کرد:  با توجه به 
نوسانات نرخ سکه در سالهای گذشته دیگر امکان 
پرداخت پاداش به قهرمانان  و مدال آوران در تمام 
حال  در  ما  ندارد.  وجود  سکه  صورت  به  رشته ها 
بازیهای  بازنگری آیین نامه  پاداش مدال آوران در 
ورزشکاران  تمام  برای  را  تکلیف  تا  هستیم  آینده 

مشخص کنیم که متکی به سکه نباشند. ناشنوایان 
ورزش  سایر  با  برابری  پاداش  که  دارند  انتظار  نیز 
باشند  داشته  معلولان  و  جانبازان  جمله  از  کاران 
با  ما  سکه  نرخ  نوسانات  به  توجه  با  متاسفانه  اما 
محدودیت منابع مالی مواجه بودیم و دیگر قادر به 

پرداخت سکه به مدال آوران خود نیستیم.
وزیر ورزش و جوانان در پایان گفت:  باید در 
امکان  چقدر  که  کنیم  بررسی  جدید  نامه  آیین 
و  داریم  خود  آوران  مدال  به  پاداش  پرداخت 

اعتبارات،  تامین  نظر  از  که  کنیم  ایجاد  شرایطی 
پاداش مدال آوران را بتوانیم پرداخت کنیم. این که 
پاداش ناشنوایان  نیز در آینده با سایر ورزشکاران 
خصوص  این  در  خیر،  یا  شود  دیده  یکسان 
قرار  بررسی  باید مورد  پارامترهایی وجود دارد که 
گیرد تا ببینیم ورزشکار ناشنوا آیا دراین پارامترها 
قرار می گیرند یا خیر و سپس تصمیم نهایی گرفته 

خواهد شد.
در پایان این مراسم وزیر ورزش به همراه سید 
و  المپیک  ملی  کمیته  رئیس  امیری  صالحی  رضا 
تقی زاده معاون حقوقی  مجلس و هماهنگی امور 
استان ها و حسن کریمی مدیر عامل شرکت توسعه 
تیم های  اردوهای  از  ورزشی  اماکن  نگهداری  و 
فوتبال، فوتسال و تکواندوی اعزامی به نهمین دوره 

بازیهای آسیایی ناشنوایان بازدید کردند.
اولین کاروران ناشنوایان برای شرکت در این 

بازیها قرار است 4 آبان راهی هنگ کنگ شود.
گران  تیشه  مراسم  این  پایان  در  همچنین 
از  تشکر  ضمن  ناشنوایان  فدراسیون  رئیس 
حمایت های وزیر ورزش و جوانان و رئیس کمیته 
مالی  دغدغه  به  توجه  با  کرد:   اظهار  المپیک  ملی 
سعی کردیم تعداد ورزشکاران خود را کاهش دهیم 
و حضور کیفی در بازیهای آسیایی  داشته باشیم. 
من از وزیر ورزش درخواست دارم حمایت ویژه ای از 

ورزشکاران ناشنوا به بازیهای آسیایی داشته باشد.

 ادامه مسابقات جام حذفی فوتبال کشور دیروز 
پیگیری شد و نتایج جالبی رقم خورد.البته برخی از 
بازی ها نیز در ساعتی انجام شد که امکان پوشش 

آن را نداشتیم.
برتری پرسپولیس مقابل ماشین سازی در 

دقیقه ۱۰۱
پرسپولیس با برتری مقابل ماشین سازی تبریز 
طی یک بازی دراماتیک به مرحله یک هشتم نهایی 
مسابقات فوتبال جام حذفی باشگاه های کشور شد.دو 
تیم در ورزشگاه بنیان دیزل تبریز به مصاف هم رفتند 
که این بازی به برتری یک بر صفر شاگردان گابریل 
کالدرون انجامید. تک گل تیم پرسپولیس در دقیقه 
11+90 توسط وحید امیری به ثمر رسید. علی علیپور 
هم در دقیقه 88 بازی پنالتی تیمش از دست داد، 
پنالتی مشکوکی که خودش گرفته بود.لازم به ذکر 
است که داور به خاطر توقف بازی به خاطر پنالتی 
جنجالی به مدت 11 دقیقه وقت تلف شده اعلام کرد.
جواد  شاگردان  زودهنگام  خداحافظی 

نکونام از جام حذفی
ضربات  در  برتری  با  سپاسی  فجر  فوتبال  تیم 
نهایی  یک هشتم  مرحله  به  فولاد،  مقابل  پنالتی 

مسابقات جام حذفی راه یافت.
غریبی  میلاد  و   )26( کریم زاده  محمدحسین 
)55( برای فجر و امیرحسین باقرپور )25( و حسن 
گلزنی  قانونی  زمان   ، فولاد  برای   )35( بیت سعید 
کردند تا مسابقه با تساوی 2-2 به پایان رسد. پس از 
اینکه گلی در 30 دقیقه اضافه رد و بدل نشد، بازی به 
ضربات پنالتی رفت که در نهایت تیم فجر در ضربات 
پنالتی با نتیجه 3 بر 2 و در مجموع با برتری 5 بر 4 

مقابل فولاد به برتری رسید.
توسط  برتر  لیگ  مسابقات  از  تیمی  تاکنون 
تیم های دسته های پایین تر در این دوره جام حذفی 
برابر  اولی  برتری فجرِ دسته  با  بود که  حذف نشده 
فولاد، نخستین شگفتی جام حذفی امسال رقم خورد.

برتری استقلال ماهشهر مقابل مس نوین
تیم فوتبال استقلال ماهشهر در دیدار با مس 
به  حذفی  جام  مسابقات  چارچوب  در  کرمان  نوین 

برتری رسید.
در ادامه مرحله یک شانزدهم نهایی رقابت های 
استقلال  تیم های  باشگاه های  حذفی  جام  فوتبال 
ماهشهر و مس نوین کرمان به مصاف هم رفتند که 
این بازی در پایان با برتری 2 بر یک استقلال ماهشهر 
خاتمه یافت تا این تیم به دور بعدی جام حذفی راه 

پیدا کند.
عیسی موسوی و محمد محمدی در دقایق 8 
و 66 برای استقلال ماهشهر گلزنی کردند و تک گل 
مس را حمید رفیعی در دقیقه 58 به ثمر رساند.تیم 
استقلال ماهشهر در دسته سوم فوتبال ایران و مس 

نوین کرمان نیز در دسته دوم حضور دارد.
قدرت نمایی سپاهان در گام اول

تیم فوتبال سپاهان با پیروزی مقابل خیبر خرم 
آباد به مرحله بعدی جام حذفی صعود کرد.

تیم فوتبال سپاهانمهمان تیم خیبر در ورزشگاه 
از 90دقیقه  بازی پس  این  بود که  آباد  تختی خرم 
تلاش بازیکنان دو تیم، با نتیجه سه بر صفر به سود 
مردان قلعه نویی به پایان رسید.در دقیقه72 این بازی 
یکی از هواداران خیبر وارد زمین شد که با هدایت 
و برخورد مناسب نیروی انتظامی به بیرون رفت.فرزاد 
بهاری کاپیتان تیم خیبر در دقایق پایانی بازی روی 
مهدی کیانی کاپیتان سپاهان خطا کرد که این اتفاق 
باعث  شد درگیری کوچکی بین بازیکنان دو تیم به 
وجود بیاید، این درگیری با دخالت به موقع داور پایان 

یافت.
ضربه ایستگاهی دیدنی عباسی بازیکن خیبر از 
پشت محوطه جریمه سپاهان در دقیقه2+90، پس از 
واکنش خوب دروازه بان سپاهان به تیرک دروازه این 
تیم خورد و در برگشت توسط مدافعان زردپوش به 

بیرون از محوطه جریمه فرستاده شد.
به  مدام  ماشین سازی  بازیکنان  کالدرون: 

دنبال اتلاف وقت بودند
گابریل کالدرون، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
با اذعان به اینکه شاگردانش در مصاف با ماشین سازی 
از فرصت های خود بهره نبرده اند، این مسئله را عامل 

پیچیده شدن بازی دانست.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری تسنیم از تبریز، 
گابریل کالدرون پس از برتری یک بر صفر تیم فوتبال 
اظهار داشت:  تبریز  ماشین سازی  مقابل  پرسپولیس 
اول به تیم حریف تبریک می گویم، چون بازی خوبی 
انجام دادند. گل ما نشان داد به سبک بازی خود اعتقاد 
داریم. اهداف آنها کاملًا مشخص بود و کارشان را هم 
خوب انجام دادند. کنترل بازی دست ما بود، اما وقتی 

گل نزنی به مشکل برمی خوری.
استقلال  افزود: می دانستیم که حریف مان  وی 
را برده است و این مسئله نشان دهنده آن است که 
توانایی بالایی دارند. احترام زیادی برای ماشین سازی 
قائل بودیم و سعی کردیم تمام بازی های آنها را آنالیز 

کنیم. ما زمانی که صاحب توپ بودیم و حتی زمانی 
که توپ را نداشتیم بابرنامه کار کردیم و مستحق برد 
بودیم. البته از حریف مان هم به خاطر تلاش زیادی که 

در زمین برای نباختن انجام داد، تشکر می کنم.
وی همچنین در واکنش  به این سؤال که »چه 
استراتژی در این بازی داشتید؟«، گفت: استراتژی ما 
این بود که هر چه زودتر به گل برسیم و بعد از آن 
به گل های دیگر فکر کنیم، اما از موقعیت ها استفاده 
بازی پیچیده شود.  نکردیم و این مسئله باعث شد 
حریف هم استراتژی اش این بود که روی ضدحملات 
خطرناک ظاهر شود و روی توپ های بلند تأخیر در 

بازی ایجاد کند.
خبرنگار  عجیب  سؤال  به  پاسخ  در  کالدرون 
تبریزی مبنی بر اینکه »آیا قبول دارید داوری در این 
بازی کاملًا به سود تیم تان بوده است؟«، خاطرنشان 
کرد: نه، اصلًا این حرف را قبول ندارم. داور در چند 
صحنه باید به بازیکنان ماشین سازی کارت زرد نشان 
می داد. ضمن اینکه ما یک گل هم زدیم که فکر کنم 
اما در مورد  داور در اعلام آفساید دچار اشتباه شد. 
بگویم چون  باید  هم  ما  به سود  اعلام شده  پنالتی 

زاویه ام بد بود صحنه را با دقت ندیدم.
»آیا فکر می کردید تیم تان در وقت های اضافه 
بازی به گل برسد؟«، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
در پاسخ به این سؤال هم اظهار داشت: برنامه ما این 
بود که در 90 دقیقه کار حریف مان را تمام کنیم، اما 
بازیکنان این تیم مدام به دنبال اتلاف وقت بودند، در 
حالی که من مربی هستم که همیشه دوست دارم 

تیمم در زمین و فوتبالی برنده شود.
بازی  این  برای  تبریزی  داور  خطیبی:چرا 

نگذاشتند؟
سرمربی ماشین سازی گفت:ناظر داوری به من 
این  بودم  کرده  پیش بینی  من  نیست  پنالتی  گفت 
میکسدوزن  در  خطیبی  می دهد.رسول  رخ  اتفاقات 
ورزشگاه بنیان دیزل در خصوص بازی با پرسپولیس 
اهالی  کل  می کنم.  عذرخواهی  هواداران  از  گفت: 
بازیکنان پرسپولیس  و  تماشاگران  داوران،  و  فوتبال 
گفت  من  به  داوری  ناظر  نبود.  پنالتی  که  می دانند 
پنالتی نیست من پیش بینی کرده بودم این اتفاقات 
رخ می دهد. وی در ادامه صحبت های خود خاطرنشان 
کرد: در یک صحنه کارت زرد دوم را داوری نداد به 
هر حال ما زحمت کشیدیم بچه های تیم ما زحمت 
کشیدند امروز فوتبال خوبی ارائه کردیم اما اتفاقاتی 
رخ می دهد که دست ما نیست. من به بچه های تیم 

خسته نباشید می گویم.
سرمربی ماشین سازی در ادامه اظهار داشت: فکر 
می کنم بازی خوبی ارائه کردیم، کمبود بازیکن داریم، 
و من قول می دهم در بازی های بعدی نتیجه خوبی 
بگیریم. به هر حال برد  و باخت در فوتبال خواهیم 
داشت. ما به غیر از سه نفر از بازیکنان مان مابقی نفرات 
جدید هستند قول می دهم در بازی های آینده خوب 

بازی کنیم.
داد که  اتفاقاتی رخ  به هر حال  داد:  ادامه  وی 
شرایط بازی این طور شد. به نظرم می توانستند کاری 
کنند که شرایط بازی بهتر شود. در کل همه اتفاقات 
رخ داده به ضرر ما تمما شد. کل استادیوم دیدند که 
ان صحنه پنالتی نبود اما به هر حال فوتبال است و از 

این اتفاقات در آن رخ می دهد.
خطیبی درباره صحنه پنالتی پرسپولیس و اینکه 
تمرکز ماشین سازی به هم ریخت اظهار داشت: شما 
بگویید که ان صحنه پنالتی بود؟ همه دیدند که آن 
توپ پنالتی نبود اما به هر حال داور هم اشتباه می 
کند. ناظر بازی با ما صحبت کرد و گفت به داور می 
گوید پنالتی نبوده و ما هم آرامش خودمان را حفظ 
کردیم اما در نهایت پنالتی اعلام شد. تمرکز ما بعد از 
این پنالتی از بین رفت. به نظرم داور می توانست به 
ربیع خواه کارت زرد دوم را بدهد. در کل همه چیز 

به ضرر ما بود.
هم  بازی  خصوص  در  سازی  ماشین  سرمربی 
ادامه داد: به نظرم امروز از هر دو تیم بازی خوبی را 
شاهد بودیم. اما جام حذفی برای ما دیگر تمام شد. 
پرسپولیسی ها هزینه می کنند، تمرین می کنند و 
زحمت می کشند و ما هم همین کارها را انجام می 
دهیم اما تا زمانی که ویدئو چک به فوتبال ما نیاید 
تکلیف همین خواهد بود. اگر ویدئ چک باشد داوران 
هم دچار حاشیه نمی شوند اما اگر نباشد این مشکلات 
همیشه وجود دارد.وی درباره صحبت های نصیرزاده 
که به تهرانی بودن داور اعتراض کرده اظهار داشت: 
او به مورد خوبی اشاره کرده است. ما نمی گوییم داور 
تهرانی برای این بازی نگذارید اما چرا داور تبریزی 
نباشد  چک  ویدئو  اگر  نگذاشتید؟  بازی  این  برای 

کیفیت داوری و فوتبال هم پایین می آید.
این  در  پرسپولیس  عملکرد  مورد  در  خطیبی 
بازی گفت: شما موقعیتی از پرسپولیس دیدید؟ آنها به 
جز یک شوت موقعیتی داشتند؟ اگر این اتفاقات رخ 
نمی داد پرسپولیس 4 نیمه هم با ما بازی می کرد به 

ما گل نمی زد.

مدیر تیم های ملی کشتی آزاد با بیان اینکه نباید مدام با توقع 
گفت:  شویم،  یزدانی  حسن  بر  فشار  باعث  المپیک  طلای  کسب 
صحبت های علیرضا دبیر درخصوص یزدانی نیز بخاطر برداشتن فشار 

از روی او بود.
محسن کاوه در گفتگو با ایسنا، درباره ارزیابی خود از نتایج تیم 
کرد:  اظهار  قزاقستان،  جهانی  رقابت های  در  ایران  آزاد  کشتی  ملی 
فکر  اخیر  سال  یک  حواشی  همچنین  و  داشتیم  ما  که  پتانسیلی  با 
می کنم نتیجه خوبی بدست آمد. اینطور نیست که بخواهیم بگوییم 
عالی بود اما حوادث و اتفاقاتی دست به دست هم داد تا ایران روی 
سکو نرود. آسیب دیدگی رضا یزدانی و پرویز هادی 2 آزادکار با تجربه 
ما که شانس کسب مدال و سهمیه المپیک بودند و ما نتوانستیم آن ها 
را در کنار تیم داشته باشیم از جمله این اتفاقات بود. از سوی دیگر به 
نظر من قرعه قزاق ها بگونه ای بود که در آن اعمال نفوذ کرده بودند 
اما در مجموع این مسابقات نشان داد کشتی ما کار زیادی دارد تا به 

نقطه مطلوب برسد.
عملکرد اطری، احسانپور و امامی رو به جلو بود

که  نتیجه ای  هر  از  فارغ  افزود:  آزاد  ملی کشتی  تیم های  مدیر 
بدست آمد، بهبود نتیجه و عملکرد رضا اطری و بهنام احسان پور خوب 
بود. حسن یزدانی نشان داد اسبش را برای المپیک زین کرده و علی 
کریمی هم نمایش بسیار خوبی داشت. در کنار این ها یونس امامی در 
مسیر پیشرفت قرار دارد و این ها نشانه های خوبی از کسب موفقیت 
را  آن ها  که  داشتیم  هم  نقاط ضعف  البته  است.  نتیجه ای  هر  ورای 
قطعا مورد کار کارشناسی قرار می دهیم تا برطرف کنیم. ما چاره ای 
جز توجه به پشتوانه ها نداریم، ما باید در هر وزن نفرات دوم، سوم و 

چهارم خوب داشته باشیم تا نفر اول ما نیز بهترین باشد.
مگر بهتر از افضلی در 74 کیلو داریم؟

دیدند،  آسیب  که  ما  دو کشتی گیر  از  غیر  به  کرد:  تصریح  وی 
تمامی موجودی کشتی آزاد ما همین نفراتی بودند که در رقابت های 
جهانی در اختیار داشتیم. مثلا عده ای می گویند افضلی نمایش بدی 
از او در وزن  اما مگر ما بهتر  داشت و در همان دور اول حذف شد 
74 کیلوگرم داریم؟ او همه رقیبان داخلی خود را برده و به دوبنده 
تیم ملی رسیده اما در مسابقات جهانی نتوانست نمایش خوبی داشته 
باشد. عیب از افضلی نیست که اینطور ظاهر می شود، عیب از این است 
که او 4 سال در تیم ملی بوده اما باز هم می آید و همه را شکست 
اما  بود  وزن  این  در  ما  نفر  بهترین  او  ندارد.  رقیب جدی  و  می دهد 

خوب کار نکرد. به نظر من فضای سالن و مسابقات امثال تیموری و 
شعبانی را گرفت و اگر قبلا چنین میدانی را تجربه کرده بودند قطعا 

می توانستند نمایش بهتری داشته باشند.
فکر نمی کنم مشکل جدی در راه کسب سهمیه های کامل داشته 

باشیم
مدیر تیم ملی کشتی آزاد درباره عملکرد نه چندان خوب ایران 
در کسب سهمیه المپیک که با بدست آمدن 2 سهمیه از 6 سهمیه 
المپیک همراه بود، گفت: اگر رضا یزدانی و پرویز هادی هم در تیم 
حضور داشتند قطعا شانس زیادی برای کسب سهمیه در این دو وزن 
داشتیم. از طرفی دیگر اگر شعبانی و محبی 20 روز زودتر می دانستند 
فکر  می گرفتند.  نتیجه  بهتر  قطعا  بود  خواهند  تیم  ترکیب  در  که 
نمی کنم مشکل جدی در راه کسب سهمیه های کامل داشته باشیم و 

ان شاءالله به این هدف برسیم.
صحبت های دبیر بخاطر برداشتن فشار از روی یزدانی بود

دبیر  علیرضا  درباره صحبت های  ایسنا،  با  گفتگو  ادامه  در  کاوه 
رییس فدراسیون کشتی درباره حسن یزدانی که باعث ایجاد برخی 
که  بگویم  را  این  ابتدا  گفت:   بود،  شده  اخیر  روزهای  حواشی طی 
ارتباط بسیار خوب و دوستانه ای بین دبیر و حسن یزدانی وجود دارد. 
نیز سرآمد  انضباط  و  بر مباحث فنی در اخلاق  حسن یزدانی علاوه 
هم  بسیار  اتفاقا  و  دارد  وجود  یزدانی  درباره حسن  که  بحثی  است. 
خطرناک است این است که نباید همه بار کشتی روی دوش حسن 
یزدانی باشد چرا که این امر می تواند به او آسیب بزند و عملکردش 
نیست،  اصلا شکی  یزدانی  بودن  در خوب  دهد.  قرار  تحت الشعاع  را 
المپیک است  ایران در  او شانس اصلی کسب مدال طلای  اینکه  در 
هیچ شکی نیست اما اگر مدام به او القا شود که حتما طلا می گیرد 
به او آسیب می زند. صحبت های علیرضا دبیر نیز بر این اساس بوده 
که فشار را از روی یزدانی بردارد تا او در آرامش کارش را دنبال کند. 
قطعا از او انتظاری جز طلا نمی رود اما نباید با مطرح کردن آن باعث 

ایجاد فشار و استرس برای او شویم.
او با یزدانی سال گذشته که مقابل تیلور شکست خورد تفاوت 

زیادی کرده
مبنی  دبیر  صحبت های  درباره  آزاد  کشتی  ملی  تیم های  مدیر 
بر کار دشوار یزدانی برای رقابت با دیوید تیلور آمریکایی در المپیک 
سال  یزدانی  با  او  کرد.  کار  خیلی خوب  قزاقستان  در  یزدانی  گفت: 
گذشته که مقابل تیلور شکست خورد تفاوت زیادی کرده است. آن 

و حواسش  کند  کار  بیشتر  باید  که  بود  یزدانی  برای  تلنگری  باخت 
جمع تر باشد. به نظر من یزدانی در جهانی مجارستان به تیلور باخت 
چون تدارک خوبی برای او دیده نشده بود، او اگر به یکی دو رویداد 
خوب اعزام می شد قطعا می توانست تیلور را شکست دهد. باید برای 
یزدانی با حساب و کتاب دقیق جلو برویم تا شاهد موفقیت دوباره اش 

در المپیک باشیم.
تیمهای امید و بزرگسالان باید کنار هم باشند

تیم  درخصوص  شده  ایجاد  حواشی  برخی  درباره  ادامه  در  وی 
به  باید  که  آنطور  کاوه  محسن  معتقدند  عده ای  اینکه  و  امید  ملی 
رده امید بها نمی دهد، گفت: فکر می کنم برخی از دوستان احساسی 
این  به  و  کردیم  مشورت  دوستان  از  خیلی  با  ما  می کنند.  صحبت 
نتیجه رسیدیم که تیم ملی امید باید حتما در کنار بزرگسالان باشد. 
یکی از مهمترین وظایف کادر فنی بزرگسالان پشتوانه سازی است. اگر 
بخواهیم در این دو رده جداگانه عمل کنیم قدرت عمل را از دست 
بزرگسالان  رده  به  مستعد  کشتی گیران  انتقال  نحوه  در  و  می دهیم 
دچار خلل می شویم و چندگانگی بوجود می آید. نظر من این است که 
حتما باید این دو رده در کنار هم باشند و اتفاقا توجه جدی نسبت 

به رده امید داریم.
کاوه در پایان درباره زمان ارائه برنامه غلامرضا محمدی به رییس 
فدراسیون کشتی و اینکه آیا حضور محمدی تا المپیک قطعی است، 
به  را  فنی  کادر  برنامه  جاری  هفته  است طی  قرار  کرد:  خاطرنشان 
رییس فدراسیون ارائه دهیم. محمدی سرمربی تیم ملی در رقابت های 
ایران  کشتی  برای  را  خوبی  نتایج  بتوانیم  امیدوارم  و  است  المپیک 

رقم بزنیم.

 برگزاری نشست هماهنگی 
دیدار ایران - کامبوج

جلسه هماهنگی مسابقه تیم های ملی فوتبال 
این  برگزاری  مسئولان  با حضور  کامبوج  و  ایران 

مسابقه در فدراسیون فوتبال برگزار شد.
در این نشست که با حضور مهدی تاج رئیس 
دبیرکلی،  سرپرست  شکوری  ابراهیم  فدراسیون، 
انتظامی،  نیروی  آزادی،  استادیوم  نمایندگان 
اورژانس و سایر نهادها، مدیران و مسئولان واحدها 
و بخش های مختلف فدراسیون فوتبال برگزار شد، 
موضوعات مرتبط با برگزاری این مسابقه، میزبانی از 
تیم حریف و استانداردهای مورد نظر مورد بررسی 

قرار گرفت.
مسابقه تیم های ملی فوتبال ایران و کامبوج در 
چارچوب رقابت های مقدماتی جام جهانی 2022 
روز پنج شنبه 18 مهرماه در ورزشگاه آزادی تهران 

برگزار می شود.

فوتبال پنج نفره قهرمانی آسیا و برتری 
ایران در گام نخست

تیم ملی فوتبال پنج نفره ایران به نخستین 
دست  آسیا  قهرمانی  رقابت های  در  پیروزی اش 
مالزی،  با  دوم  گروه  در  که  ایران  ملی  یافت.تیم 
ژاپن و عمان همگروه است، در نخستین دیدار خود 
به مصاف مالزی رفت و این حریف را 4 بر صفر 

شکست داد.
دومین  در  امروز  کشورمان  ملی پوشان 
دیدارشان به مصاف عمان می روند و آخرین دیدار 
خود در مرحله گروهی را روز پنج شنبه مقابل ژاپن 
برگزار می کنند.تیم نخست این مسابقات سهمیه 
حضور در پارالمپیک 2020 توکیو را کسب می کند. 
البته در صورتی که ژاپن قهرمان شود، تیم نایب 

قهرمان راهی پارالمپیک خواهد شد.

اهل شاخه: پیشرفتم را مدیون اسکوچیچ 
هستم

محمد اهل شاخه، مدافع تیم فوتبال صنعت 
راضی  صنعت نفت  انتخاب  از  گفت:  آبادان  نفت 
هستم و دراگان اسکوچیچ نقش مهمی در پیشرفت 

من داشته است.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  اهل شاخه  محمد 
پیروزی  به  اشاره  با  تسنیم  خبرگزاری  ورزشی 
تیمش برابر قشقایی در جام حذفی گفت: در جام 
این  به  ما  که  است  مهم  برد  فقط کسب  حذفی 
مهم دست پیدا کردیم، ولی از لحاظ کیفیت بازی 
عملکردمان راضی کننده نبود. ما در 12 روز چهار 
بازی انجام دادیم که سه بازی خارج از خانه بود و 
این موضوع به تیم فشار وارد کرد. با این حال خدا 
را شکر می کنیم که بازی را بردیم و به مرحله بعدی 

صعود کردیم.
مدافع تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در مورد 
دو گلی که در این بازی به ثمر رساند، عنوان کرد: 
خوشحالم که دو گل برای تیمم زدم، ولی واقعاً مهم 
اول  ما  همه ی  هدف  بزند.  گل  کسی  چه  نیست 
موفقیت صنعت نفت است. گل هایم را به هواداران 
صنعت نفت تقدیم می کنم که برای حمایت از تیم 

ما به شیراز آمده بودند تا تنها نباشیم.
وی در پاسخ به این پرسش که »آیا از انتخاب 
صنعت نفت راضی هستی؟«، خاطرنشان کرد: اینجا 
وضعیتم خوب است و از انتخابم راضی هستم. مردم 
امیدوارم  و  دارند  لطف  من  به  هواداران  و  آبادان 
بهترین عملکرد را داشته باشم. من چند سال پیش 
باید  و  اسکوچیچ در فولاد کار کردم  آقای  با  هم 
باشخصیت  و  بزرگ  مربی  یک  ایشان  که  بگویم 
است. دراگان امسال نقش مهمی در پیشرفت من 

داشته است و این پیشرفت را مدیون او هستم.
در  تیمش  عملکرد  مورد  در  اهل شاخه 
بازی های لیگ برتر نیز تصریح کرد: خوشبختانه تا 
به اینجا عملکرد خوبی داشتیم و تلاش می کنیم تا 
نسبت به فصل گذشته نتایج بهتری بگیریم. حتی 

به کسب سهمیه هم فکر می کنیم.

پنالتی پرسپولیس درست نبود
بازی  در  گفت:  فوتبال  داوری  کارشناس 
برای  اشتباه  به  داور  ماشین سازی  و  پرسپولیس 

پرسپولیس اعلام پنالتی کرد.
نوذر رودنیل در گفت و گو با خبرنگار ورزشی 
کوپال  قضاوت  نحوه  مورد  در  فارس  خبرگزاری 
ناظمی در بازی پرسپولیس و ماشین سازی تبریز 
دقایق  اکثر  در  مسابقه  این  در  داوری  تیم  گفت: 
مشکل خاصی نداشت و فقط در دقیقه 26 یک 
اتفاق  ترین  مهم  کرد.  اعلام  اشتباه  هند  خطای 
داوری این بازی پنالتی بود که به سود پرسپولیس 

اعلام شد.
نبود  درست  اصلا  پنالتی  این  افزود:  وی 
جریمه  محوطه  در  و خطایی  برخورد  هیچ  زیرا 
ماشین سازی رخ نداد ولی داور در کمال تعجب 
فنی   کادر  رفتار  حال  این  با  کرد.  اعلام  پنالتی 
تیم ماشین سازی هم درست نبود. این اعتراض 
ها فقط به تیم خود ماشین سازی لطمه زد. داور 
به چند نفر روی نیمکت ماشین سازی کارت زرد 
و قرمز نشان داد و حتی خود رسول خطیبی هم 
اخراج کرد. البته ریشه این اعتراض ها در اعلام 

پنالتی اشتباه بود.

علیپور: توقف ۱۵ دقیقه ای بازی باعث 
شد پنالتی را از دست بدهم

 15 گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مهاجم 
دقیقه قبل از ضربه پنالتی بازی متوقف شد و این 

موضوع در از دست رفتن تمرکزم بی تاثیر نبود.
علی علیپور بعد از صعود پرسپولیس از مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی فوتبال ایران اظهار 
داشت: بازی خوبی انجام دادیم و می توانستیم از 
موقعیت های خود بهتر استفاده کنیم، اما خدا را 

شکر که برنده بازی شدیم.
وی در خصوص از دست دادن ضربه پنالتی 
این  خصوص  در  قدر  چه  هر  گفت:  پرسپولیس 
صحنه صحبت کنیم دیگر فایده ای ندارد. 15 دقیقه 
قبل از ضربه پنالتی بازی متوقف شد و کادرفنی 
و نیمکت ماشین سازی با داور مسابقه جر و بحث 
کردند. دنبال بهانه نیستم و پنالتی را خراب کردم، 
اما این مسئله در از دست رفتن تمرکز من بی تاثیر 

نبود.

کنعانی زادگان:خوشحالم پنالتی 
پرسپولیس گل نشد!

صعود  از  بعد  کنعانی زادگان  محمدحسین 
پرسپولیس از مرحله یک شانزدهم نهایی مسابقات 
فوتبال جام حذفی باشگاه های کشور اظهار داشت: 
موفق شدیم در بازی نخست خود در جام حذفی 
مقابل تیم خوب ماشین سازی به پیروزی برسیم. 
به گل  دقیقه 100  در  اما  داشتیم،  بازی سختی 

رسیدیم و به مرحله بعد صعود کردیم.
وی درباره اعلام ضربه پنالتی مشکوک به سود 
پرسپولیس گفت: نیمکت تیم فوتبال ماشین سازی 
زیادی  فشار  مسابقه  داور  به  پنالتی  صحنه  روی 
داور  تصمیم  دیگر  که  بود  حالی  در  این  و  آورد 
قابل برگشت نبود. پنالتی به سود ما اعلام شد، اما 
خوشحالم که تبدیل به گل نشد تا حریف و حدیثی 

ایجاد نشود.
مدافع تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش اعلام 
آرای انضباطی دربی 90 تهران نیز گفت: در این 
بازی سر من را با سنگ شکستند، اما در نهایت این 

آرای عجیب صادر شد.

 ترابی: باید صحنه پنالتی را 
دوباره نگاه کنم

اگر  گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  هافبک 
بودیم،  کرده  استفاده  بهتر  خود  موقعیت های  از 
می توانستیم با نتیجه بهتری مقابل ماشین سازی 

پیروز شویم.
صفر  بر  یک  برتری  از  بعد  ترابی  مهدی 
پرسپولیس مقابل ماشین سازی تبریز اظهار داشت: 
بازی خوبی را انجام دادیم و اگر از موقعیت های خود 
نتیجه  با  بودیم، می توانستیم  کرده  استفاده  بهتر 
بهتری پیروز شویم. باید تلاش کنیم در بازی های 
بعد از موقعیت های خود بهره بهتری ببریم و موفق 
به کسب پیروزی های پرگل تری شویم. بازی نخست 
در جام حذفی سخت بود و خدا را شکر در دقیقه 

100 پیروز شدیم.
وی درباره تیم ماشین سازی تبریز هم گفت: 
به خوبی ماشین سازی تبریز را آنالیز کرده بودیم و 
در طول بازی حتی یک موقعیت گلزنی به این تیم 
ندادیم. خدا را شکر در دقایق پایانی به هدف خود 
رسیدیم و به مرحله بعد جام حذفی صعود کردیم.

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس درباره اعلام 
به صعود پرسپولیس در دقیقه 81  پنالتی  ضربه 
گفت: دوباره باید این صحنه را نگاه کنم تا دقیق تر 
ابتدا فکر می کردم  در خصوص آن صحبت کنم. 
حریف  بازیکن  که  شنیدم  اما  است،  بوده  پنالتی 

پنالتی نکرده است.

ادواردو: خطایی روی مهاجم پرسپولیس 
انجام ندادم

مدافع برزیلی تیم فوتبال ماشین سازی تبریز 
گفت: اصلا خطایی روی بازیکن پرسپولیس انجام 
ندادم و مهاجم پرسپولیس با زدن خودش به من 

پنالتی گرفت.
ادواردو دوسانتوس مدافع برزیلی تیم فوتبال 
تیم  این  شکست  از  بعد  تبریز  سازی  ماشین 
مقابل پرسپولیس در مرحله یک شانزدهم نهایی 
جام حذفی اظهار داشت: بازی خوبی بود و همه 
ما می دانستیم پرسپولیس یکی از تیم های خوب 
لیگ برتر است. امیدوارم بعد از حذف از جام حذفی 

بتوانیم در لیگ برتر نتایج خوبی بگیریم.
پرحاشیه  پنالتی  صحنه  خصوص  در  وی 
پرسپولیس در دقیقه 80 گفت: اصلا بازیکن حریف 
را هل ندادم، بلکه مهاجم پرسپولیس بدن خودش 
را به من زد و پنالتی گرفت. اصلا این صحنه پنالتی 

نبود.

جام  نهایی  هشتم  یک   مرحله  قرعه کشی 
حذفی پنجشنبه شب برگزار می شود

سعید فتاحی، رئیس کمیته مسابقات سازمان 
لیگ فوتبال گفت که قرعه کشی مرحله یک هشتم 
برگزار  جاری  هفته  پنجشنبه  حذفی  جام  نهایی 

خواهد شد.
سعید فتاحی، رئیس کمیته مسابقات سازمان 
لیگ در گفت وگو با روابط عمومی این سازمان بیان 
کرد: مسابقات جام حذفی مانند فصل گذشته در 
هر مرحله قرعه کشی می شود و حریفان تیم های 
صعودکرده در مراسم قرعه کشی هر مرحله مشخص 
می شوند. هیچ جدول از پیش تعیین شده ای برای 

این رقابت ها وجود ندارد.
وی افزود: قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی با حضور 16 تیم، به احتمال فراوان از 
ساعت 19 روز پنجشنبه 11 مهر 98 برگزار خواهد 

شد.

 بازی با استقلال 
آخرین فرصت بگوویچ؟

جلسه هیئت مدیره باشگاه گل گهر سیرجان 
تشکیل  تیم  این  نتایج  و  وضعیت  بررسی  برای 

خواهد شد.
سیرجان روز گذشته بعد از شکست برابر نفت 
مسجدسلیمان از رقابت های جام حذفی کنار رفت 
تا نتایج ضعیف این تیم ادامه داشته باشد. این در 
حالی است که وینکو بگوویچ در لیگ برتر هم نتایج 
قابل دفاعی نگرفته و گل گهر از پنج بازی فقط سه 
امتیاز کسب کرده است و در رده پانزدهم جدول 
قرار دارد. با این نتایج جایگاه بگوویچ متزلزل شده 
و قرار است جلسه فوق العاده هیئت مدیره گل گهر 

امشب یا فردا برگزار شود.
گل گهر روز جمعه هفته جاری در ورزشگاه 
آزادی میهمان استقلال است و هنوز تکلیف بگوویچ 
برای نشستن روی نیمکت تیم سیرجانی در این 
جلسه  در  است  قرار  است.  نشده  مشخص  بازی 
فوق العاده هیئت مدیره باشگاه گل گهر، نتایج تیم 
و عملکرد بگوویچ مورد بررسی قرار بگیرد و این 
احتمال هم وجود دارد که بازی با استقلال آخرین 
فرصت وینکو باشد. اگر گل گهر در این بازی نتیجه 
نگیرد، با توجه به تعطیلی 17 روزه مسابقات لیگ 
برتر، احتمال تغییر در کادر فنی این تیم وجود دارد.
گفتنی است که تمرین دیروز گل گهر هم با 
حضور بگوویچ برگزار شد و این مربی از عملکرد 
چند بازیکن تیمش انتقاد کرد. بگوویچ از شاگردانش 

خواست که این نتایج را جبران کنند.
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